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Forslag til vedtak 
Kontrollutvalget tar saken til orientering. 
 
Vedlegg 
Utkast kommunikasjonsstrategi kontrollutvalg 2023 - 2027 
 
Saksbakgrunn 

• Sak 5/22 Evaluering av kontrollutvalgets arbeid fra den 26. januar 2022 
• Sak 15/22 Evaluering av kontrollutvalgets arbeid fra den 16.mars 2022 
• Sak 11/23 Reglement for kontrollutvalget fra den 15. mars 2023 

  
Vedtak fra sak 5/22 «Evaluering av kontrollutvalgets arbeid» 
«Kontrollutvalget ber om at sekretariatet følger opp oppfølgingspunktene i saksfremlegget. 
Det legges frem egne saker om reglement for kontrollutvalget og kommunikasjonsstrategi. 
Det gjennomføres en statusoppdatering på årets siste møte for oppfølgingspunktene.» 
 Oppfølgingspunktene var slik: 

1. Utarbeide et reglement for kontrollutvalget.  
Et reglement kan tydeliggjøre kontrollutvalgets mandat, avklare roller og gi 
retningslinjer for hvordan utvalget ønsker å jobbe i og mellom møtene. Reglementet 
kan også være en god veileder for nye medlemmer i kontrollutvalget for hva utvalgets 
oppgaver går ut på. 

2. Utarbeide en kommunikasjonsstrategi for kontrollutvalget.  
En kommunikasjonsstrategi kan bidra til større synlighet om kontrollutvalgets arbeid til 
media og innbyggere, og styrke samhandlingen med kommunestyret. Gjennom 
avklarte strategier på hvordan og når utvalget skal informere og uttale seg, vil det 
styrke utvalgets muligheter for å oppnå ønsket handling. Et kontrollutvalg skal også 
bidra til tillit for at kommunen er underlagt en betryggende kontroll. For å oppnå det 
må utvalget ha en åpen og troverdig tilnærming oppgaven.  

3. Be om at kontrollutvalget får ta del i folkevalgtprogrammet slik at de blir bedre kjent 
med kommunenes planverk og får ta del i generelle temaer i folkevalgtopplæringen 
som for eksempel etikk, habilitet, o.l.  

4. Bedre informasjon på Rennebu kommune sin nettside om kontrollutvalget. Det er 
ønskelig å få frem noe mer informasjon om hva som er kontrollutvalgets oppgaver.  

5. Ha korte «opplæringsbolker» i noen av kontrollutvalgets møter som omhandler rollen 
som folkevalgt. Det kan være hvilke saker som hører inn under kontrollutvalgets 
mandat og temaer som er av interesse for kontrollutvalget. 

  
Saksopplysninger 
Gjennomføring av oppfølgingen 

1. Reglement ble vedtatt av kommunestyret den 13.04.2023 i sak 16/23. 
2. Utkast til kommunikasjonsstrategi ligger vedlagt. 

Det har ikke vært rom på sakslista til kontrollutvalgets møter for å ferdigstille dette 
arbeidet. Sekretariatet har laget et foreløpig utkast som det nye utvalget kan arbeide 
med. Utkastet bærer preg av at det er under utarbeidelse, men det gir en pekepinn på 
hvordan dokumentet kan bli. Sekretariatet vil bruke utkastet i opplæringen av nytt 



utvalg for å jobbe med og reflektere over hvordan kommunikasjonstiltak kan bidra til å 
gi gode rammer for utvalgets arbeid. 

3. Deltagelse i folkevalgtprogrammet. 
Tatt opp i møte med ordfører i sak 31/22 den 21. september 2022. 
Sekretariatet har hatt et møte med kommunedirektøren den hvor dette ble gjentatt. 
Det er også disse temaene tatt opp: 

a. Legge til rette for å ha en god samhandling med kommunestyret i kommende 
periode. Bedt om å få komme inn i et kommunestyremøte innen utgangen av 
april for å informere om kontrollutvalgets arbeid og starte forberedelse på 
planprosessen til kontrollutvalget 

b. Oversendt et notat til de som foretar valg til det konstituerende møte om hva 
kontrollutvalget er og gode råd til sammensetning 

4. Informasjon på kommunens nettside.  
Tatt opp i møte med kommunedirektør (se over).  

a. Ønskelig at kontrollutvalgets møter blir synlig i politisk møtekalender.  
b. Mer info om hva kontrollutvalgets oppgaver er på kommunens hjemmeside. 

5. Korte opplæringsbolker 
Har ikke blitt gjennomført på grunn av for lite tid i møtene. 

  
Evaluering av kontrollutvalgsperioden 
Sekretariatet tar en kort gjennomgang av spørreundersøkelsen som ble sendt ut til våre 
kontrollutvalg i juni.  
Kontrollutvalget kan under gjennomgangen komme med ytterligere tilbakemeldinger på 
arbeidet som kan tas med i forbedringsarbeidet. 
  
Konklusjon 
Kontrollutvalget har i tidligere saker hatt fokus på forbedringstiltak slik at kontrollutvalget best 
mulig skal kunne lykkes med sitt arbeid. De fleste av sakene er gjennomført, men det har blitt 
litt for dårlig tid i møtene til å få på plass kommunikasjonsstrategi og opplæringssaker.  
Sekretariatet vil ta en gjennomgang av spørreundersøkelsen som ble sendt ut til våre 
kontrollutvalg i juni, og utvalget kan komme med ytterligere betraktninger om arbeidet. 
 
 


